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Notulen Bijzondere Ledenvergadering van UCS de Rode Loper op 27 
februari 2019 

Locatie: Het Huis Utrecht, zaal stichting Dijckzigt, Boorstraat 107, Utrecht. Aanvang 19:30 uur. 
Aanwezig: Geurt van de Wal (technisch voorzitter), Pieter Bakker (secretaris), Henk van Lingen, René 
de Korte, Victor van Bergenhenegouwen, Almer Toby, Hendrik Aldenberg, Kees Volkers, Marcel 
Scholten, Arnold van Gelder, Peter Das, Nico van Harten, Piet Koenhein, Jos Heesen, René de Ruiter, 
Jaap-Hein Vruggink, Peter Hoogakker, Wim van Hoek, Hans Nijland, Jeroen Weelink, Stijn Voorhoeve, 
Timo Können, Seth van der Vegt, René de Ruiter, Tom van der Most, Daniel Weise, Arend van de 
Lagemaat.  
Afmeldingen: Jacco Vermeulen, Ben Westerman, John Temming, Mike Harzevoort, Jaap Kamminga 
Machtigingen: Jacco machtigt Pieter, John machtigt Kees, Mike machtigt Henk, Jaap machtigt Peter 
H.  
Het totaal aantal stemmen komt daarmee op 31. 

Opening 
Geurt van de Wal opent de vergadering en licht toe dat Henk van Lingen hem heeft benaderd om de 
vergadering voor te zitten. Henk is inhoudelijk betrokken bij het onderwerp, als aandrager van het 
huidige systeem en via zijn website, en wil graag inhoudelijk aan de discussie kunnen bijdragen als 
dat nodig is.  

Kees Volkers krijgt het woord en licht de aanleiding toe. Doel is om nu eens niet een eindeloze 
discussie te hebben op een ALV, maar om deze discussie te voeren in een commissie. De commissie 
was met Kees, Almer, Marcel, Arnold, Peter en Hendrik een brede afvaardiging uit de vereniging en 
het bestuur. Het doel was niet om het ideale systeem uit te vinden, omdat dat naar mening van de 
commissie niet bestaat. Doel was wel het beste resultaat, rekening houdend met sentimenten in de 
vereniging, technische uitvoerbaarheid en tijdsinvestering voor de WL-E.  
De bedoeling op deze BLV is volgens Kees dan ook niet om uitgebreid te gaan discussiëren over het 
voorstel. De leden kunnen vragen stellen en stemverklaringen geven en daarna kunnen ze het 
voorstel aannemen of afwijzen.  

Marcel Scholten krijgt het woord en licht het voorstel technisch toe, conform de toelichting in het 
voorstel. Hij licht nog toe dat er een onzuiverheid zit in de gekozen methode, omdat die leunt op 
Nedstand (het programma van de KNSB) en dat programma rekent altijd met de laatste rating. Een 
en ander conform het addendum op de toelichting dat de leden hebben ontvangen.  
Marcel licht nog toe dat de berekening eind mei zal worden gemaakt, zodat op dat moment duidelijk 
is hoe de kaarten geschud zijn. Henk van Lingen zal dan de plaatsingslijst op zijn website aanpassen 
om de plusscores mee te nemen.  

Hans Nijland vraagt of de resultaten in zowel de SOS als de KNSB competitie worden meegenomen 
en dat blijkt inderdaad het geval. Henk van Lingen licht toe dat er 4 competities worden 
meegenomen, waarvan de SGS bekercompetitie handmatig (want zit niet in Netstand).  

Timo Können vraagt toelichting op een van de bullets in het voorstel: “Leden die tijdens het seizoen 
minder spelen hebben ook de mogelijkheid zich te plaatsen”. Marcel Scholten licht toe dat de bullets 
ter vergadering zijn opgesteld als maatlat voor de te beoordelen systemen. Het huidige systeem 
voldeed al heel aardig aan dat doel en het nieuwe systeem dus ook. Het is niet zo dat het nieuwe 
systeem wat dat betreft een verbetering geeft.  

Jos Heesen merkt aan de hand van het rekenvoorbeeld op dat er geen grote verschuivingen te 
verwachten zijn. Is het dan wel de moeite waard om dit systeem aan te nemen? Het betekent meer 
werk voor de WL-E en de opbrengst is minimaal.  
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Marcel Scholten licht toe dat dit voorbeeld de situatie na ronde 4 weergeeft. Over een heel seizoen 
zullen de verschillen groter zijn. Maar hij beaamt dat het doel van elk systeem is om de beste spelers 
in het eerste team te plaatsen, en dat betekent dus dat de onderlinge verschillen niet groot zullen 
zijn.  
Peter Das geeft nog aan dat als het systeem voor 2 leden een andere plaatsing oplevert, dat betekent 
dat door de jaren heen toch veel leden de gevolgen voelen.  
Henk van Lingen vult nog aan dat de effecten van het systeem enigszins gedempt worden doordat 
Nedstand rekent met de laatste rating, in plaats van met de rating op het moment van spelen van de 
partij.  

Wim van Hoek merkt op dat het er op lijkt dat dit systeem veel werk oplevert voor de WL-E. Almer 
Toby legt uit dat hij met het rekenvoorbeeld een uurtje bezig is geweest. Hij verwacht met de hele 
berekening aan het eind van het seizoen niet veel meer tijd kwijt te zijn.  
Henk van Lingen geeft aan dat hij het niet bezwaarlijk vindt om eenmalig wat werk te hebben aan het 
aanpassen van zijn website. Hij vindt het wel jammer dat de berekening niet te automatiseren is, 
omdat gegevens uit verschillende competities moeten worden samen genomen, de bekercompetitie 
handmatig moet worden toegevoegd en de berekeningen van Nedstand met de hand moeten 
worden gecontroleerd.  

Geurt nodigt de leden uit om desgewenst een stemverklaring uit te spreken.  
Henk van Lingen merkt op dat Mike Harzevoort hem bij het machtigen heeft ingefluisterd geen 
voorstander te zijn van het nieuwe systeem, omdat het de zaak nodeloos complex maakt, zonder dat 
het veel verschuiving oplevert. Henk geeft aan zich daar zelf bij aan te sluiten.  
Hendrik Aldenberg geeft aan zich ook aan te sluiten bij Mike.  

Peter Das geeft nog aan dat dit voorstel door een brede commissie is gemaakt en beoordeeld. Het is 
niet het ideale systeem, maar wel het beste dat nu te maken was.  

Stemming 
Voor:   16 
Tegen:   8 
Onthoudingen: 7 

Het voorstel is aangenomen.  

Sluiting 
De vergadering wordt om 20:00 uur gesloten.  
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